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Protok61 nr XLIIIIIO 
Z XLIII sesji Rady Gminy Cieplowody odbytej w dniu 30.08.2010 r. godz. 14 oOw Sali Dr 

12 przy PI. Mickiewicza 2 w Cieplowodach. 

Przewodniczqcy Rady otworzy! XLIII sesjy Rady Gminy Ciep!owody, na podstawie listy 
obecnosci stwierdzi! prawomocnosc obrad, na ustawowq ilosc 15 radnych, w sesji 
uczestniczylo 11 radnych. 
Do przes!anego radnym porzqdku obrad, uwag nie wniesiono. Program posiedzenia przyjyto 
jednog!osnie. 
Ad. 2 Do protokolu z sesji uwag nie wniesiono. Protok61 zostal przyjyty jednoglosnie. 
Ad.3 
Informacjy z prac)' Urzydu miydzy sesjami przedstawi! P. W6jt. 

-podjyto 17 zarzqdzen wg rejestru prowadzonego w sekretariacie Urzydu, 
- posiedzenie Rady Spolecznej na kt6rym anaJizowano sprawozdanie GOZ za I p6hocze 
Podziykowal P. Kierownik za sprawne funkcjonowanie, efekt finansowy Osrodka Zdrawia, 

- dotacja na samoch6d strai.acki w wys. 100 tys. zl., 
- prowadzenie rozm6w na temat rowu w Karczownieach kolo P. Sadowskiej. Zgodzono siy 
na zabezpieezenie sradk6w na plyty jomba zabezpieczajqce r6w. P. Sadowska zqda 
dodatkowo odszkodowania w wys. 5 tys. zl., 
- przygotowania organizaeyjne do dozynek gminnyeh. Podziykowal wszystkim 
zaangazowanym w przygotowanie tej imprezy. 
- spotkanie z P. Lis- Dyrektor ZSS w sprawie kursowania autobus6w szkolnych, 
- zachowanie Inspektora Nadzoru Budowlanego odnosnie oceny stanu dragi na Osiedle po 
zrobionym remoncie. Chodzi 0 postypowanie tych ludzi, sam sens i eel tego, mieszajqc w to 
swoje prywatne sprawy. Zapoznal radnyeh z pismem Starostwa Powiatowego odnosnie 
wsp61udzialu w inwestycjaeh w zakresie remontu dr6g na terenie Gminy. Jest to rzecz nie do 
przyjycia i przerzueenie zadan na Gminy. 
Radny powiatowy Kozyra- przypornnial, ze inne Gminy uczestniezq w remontaeh dr6g na 
swoim terenie, wnioskuje aby monitowac w sprawie remont6w. 
P. W6jt- zasugerowal aby zglosic to do Inspektoratu Budowlanego nieeh sprawdzi stan dr6g
 
powiatowych.
 
Ad.4
 
Radny Giergiezny- wnosi aby srodki rady soleekiej zaplanowane w budzecie na 2009 r.
 
zostawie do wykonania na rok 2010 z przeznaczeniem na remont swietliey wiejskiej w
 
Piotrowieach Pol.
 
Nawiqzal do tematu wykonania kanalizacji w Piotrowieach Pol. i dobrze wykonanych rob6t
 
oraz zniszczonych nie remontowanyeh dr6g.
 
Radny Freundorefer- zapytal 0 posadowienie dodatkowego slupa oswietleniowego na koilcu
 
wsi Muszkowice.
 
P. W6jt- wyjasnil odnosnie slupa, ze nie bydzie m6gI bye postawiony z uwagi na zrobienie
 
peInej dokumentaeji w zakresie tego zadania, bydq natomiast zainstalowane 2 dodatkowe
 
lampy w kierunku kapliezki.
 
Radna Kupczak- odnosnie ustawienia znak6w ograniczajqcego prydkose i tonaz dla
 
samochod6w ciyzarowyeh od strony Zarzycy.
 
P. W6jt- wyjasnil, ze w tej kwestii rna zapewnienie P. Haczkowskiego, ze Zarzqd Dr6g
 
zakupi odpowiedni znak i ustawi, co tez zostalo uzgodnione wezesniej z Zarzqdem Dr6g
 
Strzelina.
 
P. W6jt- skierowal zapytanie do radnego Sulimy, czy to prawda, ze toczy siy przeciwko
 
niemu postypowanie prokuratorsko, polieyjne, przesluehiwani Sq pracownicy piekami, 0 co
 
pytajq mieszkailcy.
 



Radny Sulima- kiedys jego pytali na temat p. W6jta. Odnosnie zapytania, to nic mu nie 
wiadomo. 
Ad. 5 
Przew. Rady- przedstawil projekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
finansowego SPZOZ- GOZ w Cieplowodach za rok 2009. 
Opinia wsp61nego posiedzenia Komisji pozytywna. 
pytan i uwag nie zgloszono. 
Uchwala nr 219IXLIIVI 0 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 
SPZOZ- GOZ w Cieplowodach za rok 2009 zostala podjyta jednoglosnie. 
Ad.6 
Przew. Rady- poinformowal, ze sprawozdanie 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy za I 
p6lrocze 2010 r. bylo przedmiotem obrad wsp61nego posiedzenia komisji Rady. Pytan i uwag 
nie wniesiono. 
Rada przyjyla informacjy w sprawie sprawozdania 0 przebiegu wykonania budzetu Gminy za 
I p6lrocze 2010 r 
Ad.7 
Przew. Rady- poinformowal, ze informacja 0 przebiegu wykonania planu finansowego za I 
sze p6lrocze 2010 r. GIK- Biblioteka Cieplowody, GOKiP oraz SPZOZ- GOZ w 
Cieplowodach byla przedmiotem obrad wspolnego posiedzenia Komisji Rady. 
PytaiJ. i uwag nie zgloszono. 
Rada przyjyla informacjy 0 przebiegu wykonania planu finansowego za I sze p6lrocze 2010 r. 
GIK- Biblioteka Cieplowody, GOKiP oraz SPZOZ- GOZ w Cieplowodach 
Ad.8 
Przew. Rady- przedstawil projekt uchwaly w sprawie przyznania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytk6w. 
Przedstawil opiniy wsp61nego posiedzenia komisji, kt6re pozytywnie zaopiniowaly projekt 
powyzszej uchwaly. 
PytaiJ. i uwag nie wniesiono. 
Uchwala 220IXLIIVl 0 w sprawie przyznania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytk6w zostala 
podjyta jednoglosnie. 
Ad.9 
P. Skarbnik- przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2010 r. z
 
uwzglydnieniem autopoprawek wprowadzonych na posiedzeniu Komisji Rady, w zalqczeniu
 
do protokotu.
 
Radny Stelmach- zapytal odnosnie darowizny w wys. 5 tys. z1.
 
Popiera zakup samochodu bojowego dla jednostki cieplowodzkiej OSP.
 
Nawi'lzal do remontu ul. Osiedle 0 co juz wczeSniej monitowal aby zrobic odprowadzenie
 
w6d z ulicy biegnq.cej wzdluz jego posesji, gdyz splywajqca woda zamula posesjy P. Kurasia.
 
Kratka, kt6ra siy tam znajduje nie zbiera wody. Prosi 0 zabezpieczenie srodk6w na takie
 
zadanie. Poruszyl temat braku chytnych na wykup dzialek na ul. Zqbkowickiej, skqd przenosi
 
siy srodki. Propozycja wykonania calej infrastruktury do konca co da lepszy efekt i moze
 
zachyci do kupna tych dzialek.
 
Przew. Rady- Sq to uwagi i propozycje do projektu budzetu przyszlorocznego.
 
P. W6jt- przypomnial ze nie robione jest nic w kierunku uszczupIenia zadaiJ. innych
 
zaplanowanych w tegorocznym budzecie. Wszystkie zadnia bydq. robione. Nie wycofujemy
 
zadnych srodk6w.
 
Dr6g takich jak ta z Osiedla jest mn6stwo w duzo gorszym stanie, za przyklad podal drogy
 
kolo przedszkola w Targowicy.
 



P. Skarbnik- poinformowala, kto by! darczync~- RSP Piotrowice, Melioracja Z~bkowice,
 

Rolnix Muszkowice, Agrol Bobolice, BS Z~bkowice.
 

P. Szuwarowska- zapyta!a w kwestii budowy boiska w ramach programu Orlik.
 
P. W6jt- wyjasnil, i.e trwa II etap odwolania firmy. Czekamy na rozstrzygniycie Sqdu w tej
 
sprawie.
 
P. Celewicz- w uzupelnieniu dodal, ze jak rozstrzygniycie bydzie do 15 wrzeSnia to boisko
 
zostanie wykonane, jak nie to nie wykonamy w tym roku.
 
Radny Freundorfer- zapyta!, odnosnie pozyskania srodk6w na zakup samochodu strazackiego.
 
P. W6jt- poinfonnowal, ze zostaly dokumenty zlozone w Komendzie Gl6wnej Warszawie,
 
czekamy na decyzjy.
 
Przew. Rady- przedstawil opiniy wsp6lnego posiedzenia Komisji Rady, kt6re pozytywnie
 
zaopiniowalo projekt powyzszej uchwaly.
 
Wiycej pytan i uwag nie wniesiono.
 
Uchwa!a nr 221IXLIIIIl 0 w sprawie zmian w budzecie Gminy na 2010 r. zostala podjyta
 
jednoglosnie.
 

Przerwa 
Ad. 10 
P. Skarbnik- zabrala glos w kwestii zapytania radnego Giergicznego. Wyjasnita, ze nie rna
 
mozliwosci przeniesienia niewykorzystanych srodk6w funduszu soleckiego na rok nastypny.
 
Budzet na pewno zamknie siy deficytem Jak bydzie wola Rady to Rada moze dodae srodk6w
 
na ten cel. Moma zadanie zrealizowae czysciowo.
 
P. W6jt- bezsensownym wydaje siy remont polegaj,!cy na wymianie okien czy drzwi, gdzie
 
wedlug jego opinii naiezaloby zacz~e od wymiany dachu, a p6Zniej mozna myslee 0
 

pozostalych rzeczach. Mozna wspom6c ten remont srodkami z budZetu.
 
S'ldzi, ze takie rozwiqzanie byloby bardziej sensowne. Nie mozemy tel. zmieniae decyzji
 
mieszkanc6w co do zagospodarowania srodk6w. Nalezy zrobie spotkanie z mieszkancami,
 
kt6rzy zdecydujq.
 
Radny Stelmach- optuje za rozwiqzaniem przedstawionym przez P. W6jta, ewentualnie
 
dogadanie siy miedzy solectwami.
 
P. Skarbnik- wyjasnila, ze nie rna innej mozliwosci, to jest budzet Gminy.
 

Przewodnicz~cy Rady przedstawil pisma wplywajqce do Rady Gminy.
 
- pismo Wojewody DolnosI,!skiego z prosbq 0 pomoc w dotarciu do swiadk6w wydarzen oraz
 
w gromadzeniu niezbydnych dokument6w i wszelkich pami~tek z okresu II wojny swiatowej
 
dotycZ<}cych martyrologii wsi oraz zycia codziennego jej mieszkanc6w pod okupacj~
 

niemieck~ i sowieckq. Zgromadzone pami'!tki i dokumenty eksponowane maj~ bye w
 
projektowanym Mauzoleum Martyrologii Wsi Polskich w Michniowie.
 

- infonnacje Powiatowego Urzydu Pracy w Zqbkowicach Sl~skich na temat sytuacji na rynku
 
pracy w miesiqcach czerwiec i Iipiec 2010 r.,
 

Radny Stelmach- zabral glos w kwestii pisma Wojewody dolnoslqskiego i zaapelowanie do
 
mlodziezy szkolnej 0 zaangazowanie uczni6w w mozliwosc pozyskania material6w i
 
pamiqtek z II wojny swiatowej.
 
Przew. Rady- zaprosil zebranych na I Cieplowodzkq Konferencjy Historyczn~ po!~czonq
 

z otwarciem wystawy Kamila Pawlowskiego "Cieplowody - historia mojej miejscowosci".
 
To niecodzienne wydarzenie bydzie mialo miejsce w niedziely 12 wrze.snia 2010 r. 0 godz.
 
16.00 w sali widowiskowej GOKiP w Cieplowodach, PI. A. Mickiewicza 2. 
Ad. 12 



P. Wilk- podziykowal radnym za przesuniycia w budzecie, zakup nowego samochodu
 
udoskonali pracy strazy i spelni najnowsze wymagania. Podkrdlil, ze czynione Sq starania 0
 
srodki w wysokosci 150 tys. zl. w Komendzie Gl6wnej w Warszawie. Podziykowal P.
 
W6jtowi za interwencjy w sprawie tego wniosku. Wszystkim za przychylne potraktowanie
 
sprawy.
 
Radny Stelmach- stary samoch6d z Cieplow6d zostanie przekazany do Dobrzenic, obie
 
jednostki bydqjuz wyposazone w samochody.
 
P. Wilk- poinformowal, ze jednostka bydzie w najblizszym czasie uczestniczyc w zawodach
 
strazackich powiatowych w Tamawie i wojew6dzkich w Strzelinie.
 
P. Szuwarowska- odnosnie braku porzqdku wok61 smietnik6w znajdujqcych Sly na placu
 
przed budynkiem GOK-u i odpowiedz P. W6jta, ze sprawy powinien rozwiqzac monitoring
 
tego miejsca.
 
- odnosnie przeczyszczenia kratek sciekowych znajdujqcych siy przy chodnikach wzdluz wsi.
 
P. Beata Lis- Dyrektor lSS zaprosila wszystkich zebranych do wsp6lpracy i wsparcie,
 
zaprosila na uroczystosc rozpoczycia roku szkolnego.
 

P. Bemakiewicz- propozycja wprowadzenia oferty fizjoterapii dJa dzieci i doroslych z
 
wykorzystaniem pomieszczen GOl i szkoly.
 
P. W6jt- wstypna akceptacjajuzjest, ulatwilo by to dostyp do zabieg6w, bydzie na pewno
 
wspieral w tym pomysle i kwestii rozwiqzania bazy 10kalowej.
 
P. Lis- poinformowala, ze jest mozliwosc wykorzystania bazy lokalowej w szkole zar6wno
 
dla dzieci jak i doroslych. Wiadomo, ze 90% dzieci rna wady postawy.
 
Radna Markowska- podziykowala Pani Edycie lielonce za zorganizowanie dyskoteki i
 
zorganizowanie zajyc robienia latawc6w.
 
Radny Stelmach- temat estetyki wok6l domu kultury wraca jak bumerang. Monitoring tego
 
placu rozwiqzal by problem oraz zwiykszenie ilosci pojemnik6w na smieci.
 
P. W6jt- adresatem problemu estetyki Sq mieszkancy, kt6rzy podrzucajq tu smieci. Jest to
 
bardziej kwestia kultury mieszkanc6w. Problem zostanie rozwiqzany jak podlqczony zostanie
 
monitoring tego miejsca.
 
P. Adamczyk- zakupiono dodatkowy kontener i nie rozwiqzalo problemu, zawsze jest
 
problem bez wzglydu na ilos6 ustawionych kontenerow.
 
Radny Stelmach- pomyslec 0 zakupie pojemnik6w dodatkowych r6wniez winne miejsca.
 
Przew. Rady- przypomnial radnym 0 obowiqzku zlozenia oswiadczel'l majqtkowych na 2
 
miesiqce przed zakonczeniem kadencji Rady.
 
P. Sekretarz- wyjasnila co nalezy wykaza6 w oswiadczeniu.
 
W zwiqzku z wyczerpaniem porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady zamknql XLIII sesjy Rady
 
Gminy Cieplowody 0 godz. 1600
 

. 
Protokol6 a Przewodniczyl 
Jadwiga usiak Przewodniczqcy Rady Gminy ~ 

Wladyslaw Gluza 


